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وعده های مکرر برای افتتاح مسکن مهر

اعتمادی که خدشه دار شد ...
در  جدیت  از  گزارش ها  که  وجودی  با 
تکمیل و تحویل واحدهای مسکن مهر حکایت 
دارد، تجدید هر ساله وعده اتمام این خانه ها 
از سوی برخی مسئولان به اعتماد متقاضیان 

خدشه جدی وارد کرده است.
سال  در  است  قرار  مهر  مسکن  طرح 
دستور  به  توجه  با  برسد.  پایان  به  جاری 
و  راه  وزیر  پیگیری های  و  رییس جمهور  ویژه 
ابنیه  از نظر  شهرسازی، بخش عمده واحدها 
و  زیرساخت ها  معطل  اغلب  اما  شده  تکمیل 
انشعابات هستند. تا کنون در بسیاری از استان ها 
این پروژه به اتمام رسیده،  اما در برخی دیگر 
از جمله تهران، البرز، کرمان، آذربایجان شرقی 
و  رضوی  خراسان  گیلان،  کرمانشاه،  وغربی، 
بعضا  و  دارد  وجود  مشکلاتی  هنوز  لرستان 
داده  مسوولان  برخی  سوی  از  که  قول هایی 

می شود رنگ تحقق به خود نمی گیرد.
از جمله وعده هایی که معمولا زیاد تکرار 
می شود از زبان قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در 
طرح مسکن مهر است. احمد اصغری مهرآبادی 
معمولا در سال های اخیر هر ساله وعده داده 
که امسال مسکن مهر تمام می شود و بعد آن 
را به سال بعد حواله داده است. او اردیبهشت 
۱۳۹۵ گفت: »امسال اتمام پرونده های مسکن 
مهر بلامعارض است تا حداکثر توان برای اتمام 
طرح ها استفاده کنیم«. سال های بعد هم این 

قول را تکرار کرد.
درباره   ۱۳۹۶ اردیبهشت   ۲۰ مهرآبادی 
زمان اتمام مسکن مهر پرند گفته بود: »امید 
در  واحدهایی که  تمامی  پایان سال  تا  داریم 
اتمام  یا نیمه تمام هستند به  دست احداث و 
رسیده و به متقاضیان تحویل داده شوند«. او 
اردیبهشت سال ۱۳۹۵ نیز همین نوید را داده 
بود. اما هم اکنون و پس از گذشت حدود هفت 
ماه از سال ۱۳۹۸ حدود ۲۲ هزار واحد مسکن 
مهر پرند باقی مانده و متقاضیانی که می گویند 
به وعده و وعیدهای تکراری عادت کرده اند و 
پس از کش و قوس های فراوان، نیمه اول سال 
۱۳۹۸ قول تکمیل مسکن مهر پرند به آنها داده 
شده بود در روزهای اخیر از تکرار وعده ها خبر 

می دهند.
ادامه ی روند  از  با وجودی که گزارش ها 
در  مهر  مسکن  واحدهای  تحویل  و  تکمیل 
سایت های نیمه تمام حکایت دارد، مهرآبادی به 
عنوان مقام مسوول در  این زمینه مدت هاست 
اظهارنظر نکرده است. طبق آماری که او اوایل 
تیرماه امسال ارایه داد از ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار 
واحد مسکن مهر تا کنون یک میلیون و ۸۲۵ 
هزار واحد معادل ۸۴ درصد تحویل شده است. 
کمتر از ۴۰۰ هزار واحد هنوز تحویل داده نشده 
که از این تعداد ۲۰۰ هزار واحد آماده و ساخته 
شده است که با اتمام خدمات زیربنایی شامل 
انشعابات آب و برق، آماده واگذاری به متقاضیان 

خواهد بود.
از گوشه و کنار نیز خبر می رسد که در 
افتتاحاتی در سایت های  نزدیک شاهد  آینده 
مسکن مهر هستیم و قرار است به زودی ۱۰ 

هزار واحد در پردیس افتتاح شود.
دهم  و  نهم  دولت های  میراث  این  اما 
که طبق قول خودشان قرار بود ۱۸ ماهه به 
مردم تحویل دهند در سال ۱۳۹۸ هم تکمیل 
نمی شود. استاندار تهران اخیرا از واگذاری ۱۰۰ 
درصدی واحدهای مسکن مهر تا سال ۱۳۹۹ 
خبر داد. انوشیروان محسنی بندپی با اشاره به 
اینکه در پرند در حوزه زیرساخت های برق ۴۰ 
باقیمانده  درصد  و ۶۰  انجام شده  کار  درصد 
است افزود: باید در اسرع وقت نسبت به تامین 
برق در این محدوده اقدام شود. در پردیس با 
توجه به همکاری هایی که توسط دستگاه های 
اجرایی انجام شده است کار به خوبی پیشرفته 

است، در اندیشه نیز مشکلی نداریم.
استاندار تهران در خصوص زمان واگذاری 
کامل مسکن های مهر به متقاضیان در سطح 
استان تهران گفت: در حال حاضر در اندیشه 
تحویل  مهر  مسکن  واحدهای  درصد   ۱۰۰
متقاضیان شده، در پرند ۷۷ درصد، در پردیس 
۴۳ درصد و واحدهای در اختیار راه و شهرسازی 
نیز تا ۹۱ درصد تحویل متقاضیان شده، به این 
ترتیب به صورت میانگین در استان تهران ۷۶ 
درصد واحدهای مسکن مهر تحویل متقاضیان 
شده و تا پایان سال جاری متوسط تحویل این 
بینی  پیش  و  می رسد  درصد  به ۹۰  واحدها 
می کنیم در سال ۹۹، ۱۰۰ درصد این واحدها 

به متقاضیان تحویل داده شود.

طی شهریور سال جاری صورت گرفت:

رشد 13 درصدی تولید 
کنسانتره زغال سنگ ایمیدرو

میزان تولید کنسانتره زغال سنگ شرکت 
های طبس و البرز مرکزی )وابسته به ایمیدرو( 
در شهریور سال ۹۸، با رشد ۱۳ درصدی مواجه 
شد.به گزارش ایمیدرو شرکت های زغال سنگ 
طبس و البرز مرکزی طی ماه شهریور امسال، 
سنگ  زغال  کنسانتره  تن   ۱۲۶ و  هزار   ۶۵
سال  مشابه  مدت  در  رقم  این  کردند.  تولید 
میزان  از  بود.  تن   ۴۵۸ و  هزار   ۵۷ گذشته، 
تولید کنسانتره زغال سنگ، ۵۶ هزار و ۶۴۲ 
تن توسط »شرکت زغال سنگ طبس« و ۸ 
هزار و ۴۸۴ تن از سوی »شرکت زغال سنگ 
شرکت  شد.همچنین  تولید  مرکزی«  البرز 
البرز مرکزی طی  و  های زغال سنگ طبس 
شهریور امسال، ۶۶ هزار و ۶۵۲ تن زغال سنگ 

استخراج کردند.
این  ارسال کنسانتره زغال سنگ  میزان 
شده  یاد  مدت  طی  مشتریان  به  ها  شرکت 
نیز با ۳۶ درصد رشد، از ۵۴ هزار و ۶۷۸ تن 
مدت مشابه سال قبل به حدود ۷۴ هزار و ۱۱۴ 
ارسال  رسید.میزان   ۹۸ سال  شهریور  در  تن 
البرز مرکزی  کنسانتره شرکت های طبس و 
طی شهریور امسال به ترتیب ۶۵ هزار و ۴۸۲ 

تن و ۸ هزار و ۶۳۲ تن بوده است.

طرح جامعی برای بازسازی 
بافتهای فرسوده نداریم 

نایب رئیس انجمن انبوه سازان مسکن برای 
بازسازی بافتهای فرسوده طرح جامعی نداریم، 
برای  یا محله  فراخور هر منطقه  به  گفت:باید 
با  رهبر  ایرج  داد.  فرسوده طرح  بافت  بازسازی 
اشاره به اینکه برای سرعت دادن و موفقیت در 
بازسازی بافت فرسوده باید به فراخور هر منطقه 
یا محله برای بازسازی بافت فرسوده طرح داد 
گفت:مسئله مهمی که در احیا و بازسازی بافتهای 
فرسوده و بازآفرینی شهری وجود دارد این است 
که بتوانیم تملک املاکی که در دست مردم است 
را بازسازی کنیم پس باید به فراخور هر منطقه و 
محله اقدام به دادن طرح کرد تا موفقیت نسبی 
در بازسازی به وجود بیاید.وی با تاکید بر اینکه 
برای بافتهای فرسوده طرح جامعی نداریم اظهار 
داشت: از طرح نوسازی در محله سیروس تهران 
استقبال چندانی صورت نگرفت در حالیکه می 
توانستیم با توجیه اقتصادی و طرح هایی با ارزش 
افزوده بیشتر اعتمادسازی کنیم. رهبر تصریح 
کرد:به هر حال اگر می خواهیم در بازسازی بافت 
فرسوده موفق عمل کنیم باید رویه را تغییر داد 
چرا که بنده معتقد هستم مشکل بازسازی بافتهای 
فرسوده این است که در گذشته با مشارکت مردم 
استقبال خوبی در بافتهای فرسوده صورت گرفت 
اما با تراکم بیشتر در چندسال آینده باز هم بافت 
فرسوده ای در  همان منطقه خواهیم داشت که 
کار اشتباهی است.۱۲ دی ماه ۹۶ بود که مراحل 
عملیاتی نوسازی مسکن در برنامه ملی بازآفرینی 
بافت فرسوده و ناکارآمد شهری با حضور آخوندی 
وزیر سابق راه و شهرسازی مراسم کلنگ زنی پروژه 
مسکونی ۱۰۰ واحدی در محله سیروس منطقه 
۱۲ تهران برگزار شد اما با گذشت ماهها از مراسم 
کلنگ زنی هنوز این پروژه ۱۰۰ واحدی که فاز 
نخست بازسازی بافت فرسوده تهران لقب گرفته 

به مراحل دلگرم کننده خود نرسیده است.

استاندار آذربایجان شرقی: 

 فعالیت های مجتمع فولاد بناب 
در سال رونق تولید تحسین 

برانگیز است
استاندار آذربایجان شرقی در جریان بازدید 
از مجتمع فولاد بناب از مدیریت مجتمع فولاد 
صنعت بناب برای فعالیت های انجام شده در 
سال رونق تولید تمجید کرد  به گزارش روابط 
محمدرضا   ، گردشگری  مالی  گروه  عمومی 
پورمحمدی به همراه نماینده و فرماندار بناب و 
دیگر مسئولان استان و شهرستان از ذوب قوس 
۱۵۰، از واحد ذوب ۵۲۰ القائی و ست پنجم کوره 
القائی این واحد که به دست متخصصان داخلی 
مجتمع ساخته و کامل بومی سازی شده بازدید 
بهره  و  ساخت  کامل  گزارش  درجریان  و  کرد 
برداری آن قرار گرفت. وی در بازدید از واحدهای 
تولیدی مجتمع فولاد صنعت بناب که با حضور 
سید ابوتراب فاضل مدیرعامل و نائب رئیس هیات 
مدیره این مجتمع انجام شد، از نزدیک در جریان 
فعالیت های انجام شده در سال رونق تولید قرار 
مدیریت  توسط  شده  انجام  اقدامات  و  گرفت 
مجموعه را تحسین برانگیز خواند.ابوتراب فاضل 
مدیرعامل مجتمع نیز در این بازدید گزارشی از 
فعالیت های انجام شده در یک سال اخیر اعم از 
فعالیت مجدد ذوب قوس ۱۵۰ و خط نورد ۱۸ 
استند این مجتمع که در سال های اخیر غیرفعال 
بودند، ارائه کرد و از افزایش چشمگیر صادرات 
محصولات به خارج از کشور و پروژه های در دست 
اقدام از جمله کوره جدید قوس ۵۰ تنی خبر داد.
مجتمع فولاد صنعت بناب در حال حاضر در 
قالب واحدهای ذوب و ریخته گری قوس و القائی 
شمش های ۱۵۰*۱۵۰ و در قالب خطوط نورد 
انواع مقاطع فولادی اعم از میلگرد آجدار از سایز 
۸ الی ۳۲ با گریدهای مختلف، تیرآهن، نبشی و 
ناودانی را مطابق با استانداردهای جهانی تولید و 

روانه بازارهای داخلی و خارجی می کند.

افتتاح رسمی واحد مگامدول 
احیای مستقیم چادرملو بزودی با 

حضور رئیس جمهور
تولید  احیای مستقیم چادرملو که  واحد 
آزمایش خود را از اواخر سال گذشته در مجتمع 
صنعتی اردکان آغاز کرده و بسرعت به ظرفیت 
اسمي رسانده است بزودی با حضور ریاست محترم 

جمهوری رسماً افتتاح میشو
مهندس محمود نوریان مدیر عامل شرکت 
معدنی و صنعتی چادرملو گفت : واحد احیای 
مستقیم چادرملو که تولید آزمایش خود را از 
اواخر سال گذشته در مجتمع صنعتی اردکان آغاز 
کرده و بسرعت به ظرفیت اسمي رسانده است  
بزودی با حضور ریاست محترم جمهوری رسماً 
افتتاح میشود . این واحد فولادی قادر است سالانه 
۱ میلیون و ۵۵۰ هزار تنی آهن اسفنجی تولید 
کند . وی دلیل تاخیر در افتتاح رسمی این واحد 
فولادی را فشردگی برنامه های رییس جمهور به 
ویژه برنامه  دیدار های خارجی عنوان کرد و اظهار 
امیدواری نمود که انشالله با سفر قریب الوقوع 
جناب آقای روحانی به استان یزد و شهرستان 
اردکان این واحد عظیم صنعتی نیز رسماً افتتاح 
شود .مدیر عامل شرکت معدنی و صنعتی چادرملو 
همچنین در خصوص بازدید هفته گذشته خود 
از خطوط و تاسیسات شیرین سازی  و انتقال  
آب خلیج فارس به استانهای کرمان و یزد اظهار 
داشت :از آنجا شرکت معدنی و صنعتی چادرملو 
همواره در جهت توسعه پایدار گام برداشته است 
مشارکت در این طرح نیز از اهداف کلان و توسعه 
بخش خود و منطقه دانسته و با سرمایه گذاری 
قابل توجهی در تلاش برای انتقال آب به استان 
یزد می باشد به همین منظور در هفته گذشته به 
مدت ۳ روز  به همراه مدیر عامل شرکت تامین و 
انتقال آب خلیج فارس برای بررسی روند اجرای 
طرح  از مراحل نصب و تجهیز خط لوله و تصفیه 
خانه این پروژه عظیم ملی و استراتژیک از بندر 
عباس تا یزد از ایستگاههای پمپاژ و خطوط بازدید 

بعمل آوردیم .

اخبار اخبار

رئیس سازمان امور مالیاتی با تاکید بر اینکه 
باید معافیت مالیاتی به حداقل برسد و فرار مالیاتی 
و فساد سیستم اداری کاهش یابد، گفت: کسانی 
باید مالیات  که درآمد میلیاردی دارند آنگونه که 

نمی دهند.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، امیدعلی 
پارسا در برنامه نگاه یک شبکه یک سیما، با بیان 
اینکه محدود کردن معافیت مالیاتی و کاهش فرار 
مالیاتی و فساد سیستم اداری بر درآمد دولت موثر 
با  متناسب  باید  مردم  همه  داشت:  اظهار  است، 
کنند  پرداخت  مالیات  و مصرفشان  درآمد  ثروت، 
در غیر این صورت جامعه به سمت عدالت نخواهد 
از  درصد   ۸ حدود  چیزی  حاضر  حال  در  رفت، 
مجموع درآمدهای مردم در اختیار دولت قرار می 
گیرد. در کشورهای در حال توسعه این رقم ۱۵ 
بالای ۳۰ درصد  درصد و در کشورهای پیشرفته 
سازمان  دهد.رئیس  می  اختصاص  خود  به  را 
کارگیری  به  با  توان  می  داد:  ادامه  مالیاتی  امور 
مناسب  اقتصادی  و  مدیریتی  های  ساخت  زیر 

سهم دولت از مالیات را دو برابر کرد یکی از این 
زیرساخت ها محدود کردن معافیت مالیاتی است 
اداری  سیستم  فساد  و  مالیاتی  فرار  همینطور  و 
باید به حداقل برسد. زیرساخت مالیاتی در کشور 

پدیده  سه  این  که  شود  مستقر  ای  گونه  به  باید 
به حداقل برسد اما متاسفانه فرار مالیاتی بسیاری 
در کشور وجود دارد فساد اداری هم قابل کتمان 

نیست.

وی تصریح کرد: متاسفانه در کشور ما معلمی 
که در دورترین نقطه کشور تدریس می کند اول 
مالیات پرداخت می کند و بعد حقوق می گیرد اما 
کسانی که درآمد میلیاردی دارند آنگونه که باید 
مالیات نمی دهند ما باید به اندازه نیازهای توسعه 

ای کشور درآمد مالیاتی داشته باشیم.
از ۸۵  بیش  تاکید کرد: چیزی حدود  پارسا 
درصد درآمد کشور باید از محل هایی که در آن 
عدالت مالیاتی برقرار است تامین شود.معاون وزیر 
مافیا  وجود  مقوله  رد  با  دارایی  و  اقتصادی  امور 
افزود:  مالیاتی،  های  گریزی  قانون  پرده  پس  در 
سازمان امور مالیاتی با هیچ کس شوخی ندارد و 
نسبت به دریافت مالیات هر گونه اقدام قانونی لازم 
را اعمال خواهد کرد و امروز هر سه قوه آمادگی 
شدن  پیاده  بهتر  چه  هر  به  دستیابی  برای  لازم 
قوانین مالیاتی و رسیدگی به وضع فراریان مالیاتی 
امور  سازمان  اولویت  امروز  گفت:  دارند.پارسا  را 
مالیاتی ایجاد و راه اندازی پایانه های فروش است 
این یعنی به حداقل رساندن فساد و فرار مالیاتی.

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: پنج ماهه نخست امسال 
سهم بخش معدن و صنایع معدنی در صادرات غیرنفتی به ۳۳ درصد 

رسید، درحالی که دوره مشابه پارسال این میزان ۲۰ درصد بود. 
زنجیره  المللی  بین  پور« در ششمین کنفرانس  »خداداد غریب 
فولاد، نوآوری و فرصت های پنهان استیل پرایس در هتل استقلال، 
افزود: سال گذشته تولید فولاد میانی )خام( بیش از ۲۵ میلیون تن 
به ۴۰  امسال حداقل  را داشتیم و  بود که ظرفیت ۳۵ میلیونی تنی 
میلیون تن خواهیم رسید.وی تصریح کرد: براساس برنامه پنج ساله ششم 
توسعه، سال ۹۹ زمان دستیابی به رقم ۴۰ میلیون تن ظرفیت فولاد خام 

پیش بینی شده، اما زودتر به این هدف خواهیم رسید.
رئیس  هیات عامل ایمیدرو پیرامون وضع عوارض برای صادرات 
امکانپذیر  این  افزود: سختگیری وزارت صنعت بجاست،  مواد معدنی، 
نیست که ذوب آهن و فولاد مبارکه تعطیل شود و اکنون جلسات هفتگی 

در ایمیدرو برای رصد روند تولید برگزار می شود.
به گفته وی، سنگ آهن، ماده معدنی راهبردی است و در افق 
۱۴۰۴ که ظرفیت ۵۵ میلیون تن برای تولید فولاد پیش بینی شده به 

۱۶۰میلیون تن و یا بیشتر به سنگ آهن نیاز داریم.
غریب پور گفت: بدیهی است در بخش مس که کنسانتره مازاد 
وجود دارد، اصراری برای وضع عوارض وجود ندارد و باید صادرات انجام 
شود.وی پیش بینی کرد مجموع صادرات بخش فولاد امسال به ۱۱ 
میلیون تن برسد و این رقم گویای مصرف داخلی افزون بر ۱۵ میلیون 

تن است که روند تولید را استمرار می بخشد.
غریب پور ضمن تاکید بر سه مرحله اکتشاف، استخراج و فرآوری 
در بخش معدن، گفت: فعالیت اکتشافی نقش بسزایی در تامین مواد اولیه 
مورد نیاز بخش تولید کشور دارد و علاوه بر ۲۲۰ هزار کیلومتر مربع پهنه 
اکتشافی که پیشتر مشخص شده بود، ۴۰۰ هزار کیلومتر مربع نیز اکنون 
زیر اکتشاف است.وی استقبال شرکت های دانش بنیان و استارتاپ از 
بخش معدن و صنایع معدنی را مورد قدردانی قرار داد و گفت: برپایه 
آمارهای منتشر شده افزون بر سه هزار شرکت دانش بنیان در کشور 
فعالیت دارند که از این رقم تعداد ۲۵۴ شرکت در بخش معدن وصنایع 
معدنی مشغول شده اند.معاون وزیر صنعت خاطرنشان ساخت: امروز 
گزارش ها نشان می دهد ازجمعیت ۱۰۰ میلیون نفری که در جهان در 

بخش فولاد فعالیت دارند، از این رقم ۹۴ میلیون نفر در صنایع پایین 
دستی و غیر مستقیم و ۶ میلیون نفر به شکل مستقیم درحال فعالیت 
هستند.وی این راهم گفت: امروز ایران روند رو به رشدی در بخش فولاد 
دارد، بگونه ای که رشد جهان در این زمینه حدود سه درصد است، اما 
کشورمان بیش از این میزان و بالغ بر ۶ درصد است و اکنون در بین فولاد 

سازان جهان رتبه یازدهم را داریم.

با توجه به بارش های مناسب اخیر، شرایط مساعد مرتع و افزایش 
تولید دام نسبت به مدت مشابه سال قبل، بسیاری از مسئولان اذعان 
می کنند که قیمت دام زنده افُت محسوسی در بازار داشته است، این 
در حالی است که مصرف کنندگان این افُت قیمت را در بازار لمس 

نمی کنند.
اگرچه بسیاری از مسئولان وزارت جهاد کشاورزی و اتحادیه ها بر 
این باورند که انباشتگی دام در واحد های دامداری و ازدیاد عرضه در برابر 
تقاضا افُت ۱۰ تا ۱۵ درصدی قیمت دام زنده نسبت به ابتدای سال را 
به همراه داشته است، اما قشر حقوق بگیر جامعه شکواییه ای نسبت به 
این موضوع دارند که چرا سال گذشته با نوسان نرخ ارز و داغ شدن بازار 
قاچاق دام، قیمت گوشت بیش از ۵۰ درصد در بازار رشد داشت و هم 
اکنون علی رغم شرایط مساعد تولید، واردات و عدم کمبود در عرضه، 

افُت قیمت روند لاک پشتی داشته است.
با توجه به زایش های پاییز و افزایش چند برابری تولید دام زنده 
گوشت  قیمت  که  می رفت  انتظار  قبل  سال  مشابه  مدت  به  نسبت 
گوسفندی و گوساله به نرخ سابق خود در بازار برسد که متاسفانه هر 
یک از فروشندگان دلایل متعددی برای قیمت های فعلی مطرح می کنند.
سعید سلطانی مدیر عامل اتحادیه دامداران معتقد است که در 
شرایط کنونی قیمت منطقی هر کیلو گوشت گوساله ۷۵ هزار تومان 
و شقه گوسفندی ۸۵ هزار تومان است که متاسفانه نرخ های واقعی با 

قیمت های موجود در بازار اختلاف معناداری دارد.
حال به سراغ مسئولان ذی ربط می رویم تا از دلایل اختلاف قیمت 
واقعی گوشت با نرخ های موجود در بازار و بی تاثیری قیمت گوشت از 

عرضه مناسب دام زنده و گوشت های وارداتی با خبر شویم:
نرخ منطقی هر کیلو گوشت گوسفندی ۷۵ هزار تومان/جای هیچ 

گونه نگرانی مبنی بر کمبود عرضه و تنش قیمت در بازار نیست
کرمعلی قندالی رئیس سازمان امور عشایر کشور در گفت و گو 
در  وقفه ای  اینکه  به  اشاره  با  کشاورزی،  و  خبرنگار صنعت،تجارت  با 
تولید گوشت قرمز وجود ندارد، اظهار کرد: شرایط تولید گوشت قرمز 
در مقایسه با مدت مشابه سال قبل از وضعیت مناسبی برخوردار است به 
طوریکه براساس رصد استان ها جای هیچ گونه نگرانی مبنی بر کمبود 

عرضه و تنش قیمت در بازار نیست.
وی افزود: با توجه به شرایط مساعد اقلیمی، بارندگی های اخیر و 
تولید مناسب علوفه در صحرا و مرتع و دسترسی بهتر دامداران به علوفه 
ارزان قیمت، تولید دام نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۱ تا ۲۰ درصد 

افزایش داشته است.
قندالی با اشاره به اینکه کمبودی در عرضه دام وجود ندارد، بیان 
کرد: طبق روال معمول، دامداران پس از پرواربندی دام های خود اقدام 
به عرضه در بازار می کنند که بدین ترتیب وقفه ای در توزیع وجود ندارد.
تومانی  تا ۷ هزار  از کاهش ۶  امور عشایر کشور  رئیس سازمان 
قیمت هر کیلو دام زنده خبر داد و گفت: هم اکنون متوسط قیمت هر 
کیلو دام زنده در کشور ۳۸ تا ۴۰ هزار تومان است که با ابتدای سال 

اختلاف معناداری دارد.
به گفته وی، با توجه به افُت چشمگیر قیمت دام زنده سبک نسبت 
به چند ماه اخیر، نرخ منطقی هر کیلو گوشت گوسفندی ۷۵ هزار تومان 
بوده و فروش با نرخ های بالاتر گران فروشی است که ستاد تنظیم بازار 

باید بر این موضوع نظارت کند.
قندالی ادامه داد: با توجه به افزایش هزینه های تولید، عرضه گوشت 
با نرخ کمتر از ۷۵ هزار تومان برای تولید کننده مقرون به صرفه نیست و 

فروش با نرخ های بالاتر مزیتی برای تولیدکننده داخل ندارد.
رئیس سازمان امور عشایر کشور با تاکید بر صادرات دام زنده به 
بازار های هدف بیان کرد: با توجه به آنکه دام ایران برای کشور های حاشیه 
خلیج فارس مزیت دارد، از این رو صادرات مدیریت شده در ازای واردات 
مانعی ندارد چرا که همانند دیگر کشور ها از یک طرف مزیت صادرات 

داریم و از طرف دیگر مزیت واردات.
وی درباره آخرین وضعیت تامین نهاده های دامی تصریح کرد: با 
وجود ذخایر مناسب نهاده های دامی در انبار ها و خرید آن به میزان کافی 
توسط عشایر جای هیچ گونه نگرانی مبنی بر کمبود نهاده حداقل تا پایان 
سال نیست که این امر در تعادل و آرامش قیمت گوشت و دام زنده در 

بازار تاثیر گذار است.
افُت محسوس قیمت دام زنده در بازار/هویت دار کردن دام مانع 

قاچاق از مرزهای کشور می شود
سعید سلطانی مدیر عامل اتحادیه دامداران کشور در گفت و گو با 
خبرنگار صنعت،تجارت و کشاورزی، از کاهش محسوس قیمت دام زنده 
در بازار خبر داد و گفت: هم اکنون قیمت هر کیلو گوساله زنده ۲۸ هزار 
تومان است، در حالی که در ابتدای سال با نرخ ۴۱ هزار تومان خرید و 

فروش می شد.
واسطه ها حاضر  دام،  قیمت  افُت محسوس  رغم  علی  افزود:  وی 
بازار کاهش دهند که  برای مصرف کننده در  نیستند قیمت گوشت 
تمامی این عوامل دست به دست هم داده تا دامداران با انباشت دام در 
واحد های دامداری روبه رو شوند، در حالی که با عرضه مناسب گوشت، 

تقاضا برای خرید در بازار افزایش می یابد.
سلطانی ادامه داد: با توجه به انباشت دام در واحد های دامداری به 
دنبال مجوز صادرات هستیم چرا که به سبب نبود مشتری برای دام های 

با وزن بالا، دامداران با مشکلات متعددی روبه رو می شوند.
گوشت  کیلو  هر  منطقی  قیمت  دامداران  اتحادیه  عامل  مدیر 
است  حالی  در  این  گفت:  و  کرد  اعلام  تومان  هزار   ۷۵ را  گوساله 
که هم اکنون با نرخ های بالایی در بازار عرضه می شود که این امر 
نوسان  این  از  سودی  که  چرا  است  کننده  مصرف  در حق  اجحاف 

قیمت عاید دامدار نمی شود.
وی درباره آخرین تحولات بازار دام سبک زنده افزود: اگرچه قیمت 
هر کیلو دام زنده گوسفندی در مقایسه با ابتدای سال ۱۰ تا ۱۲ درصد 
کاهش داشته است، اما افُت قیمت آن همانند گوساله محسوس نیست.

سلطانی متوسط قیمت کنونی هر کیلو دام زنده سبک را ۴۱ تا ۴۲ 
هزار تومان اعلام کرد و گفت: این در حالی است که در ابتدای سال هر 
کیلو گوسفند زنده با نرخ ۴۷ تا ۴۸ هزار تومان در بازار خرید و فروش 

می شد.
این مقام مسئول ادامه داد: با توجه به نرخ کنونی قیمت دام زنده 
در بازار، نرخ منطقی هر کیلو شقه گوسفندی ۸۵ هزار تومان است که 
متاسفانه هم اکنون در برخی خرده فروشی ها شقه گوسفندی با نرخ های 

بالای ۱۰۰ هزار تومان عرضه می شود.
به گفته وی، با وجود جمعیت فعلی دام سبک، درخواستی برای 
صادرات دام زنده گوسفندی نداشتیم و تنها تقاضایمان برای صادرات دام 

در خصوص گوساله است.
مدیر عامل اتحادیه دامداران کشور با اشاره به اینکه خبری از تنش 
مجدد قیمت گوشت قرمز در بازار نیست، بیان کرد: با توجه به زایش های 
پاییز و ازدیاد عرضه در برابر تقاضا پیش بینی می شود که قیمت گوشت 
با روند کاهشی در بازار روبه رو شود که این امر در افزایش قدرت خرید 

خانوار تاثیر بسزایی دارد.
وی درباره تاثیر کنترل قاچاق دام بر وضعیت بازار گوشت قرمز 
گفت: با توجه به آنکه طرح هویت دار کردن دام در سراسر کشور در 
حال اجراست، از این رو پیش بینی می شود با اختصاص کد ۱۵ رقمی از 
دامداری تا ارسال به کشتارگاه تمامی اطلاعات در سامانه ثبت می شود و 

چنانچه دامی بدون پلاک باشد، به عنوان دام قاچاق محسوب می شود.
سلطانی با اشاره به اینکه دام از مرز های غربی، جنوب شرقی و حوزه 
خلیج فارس در حال قاچاق است، بیان کرد: با توجه به انعقاد تفاهم نامه 
با معاونت امور دام مبنی بر هویت دار کردن دام و اجرای پلاک گذاری 
دام و ثبت تمامی اطلاعات در سامانه دیگر خبری از قاچاق دام نیست 

که با این وجود نیاز کشور از تولید داخل به طور کامل تامین می شود.
به گفته این مقام مسئول، اگر دامی در اثر حوادث طبیعی نظیر 
سیل، زلزله و ... از بین رود، دامداران مکلف به ثبت اطلاعات در سامانه 
هستند تا این وجود سودجویان نتوانند دام متعلق به دیگران را در بازار 

به فروش رسانند.
قصابی ها سودهای حداقلی در فروش گوشت لحاظ می کنند

علی اصغر ملکی رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی در گفت و گو 
با خبرنگارصنعت،تجارت و کشاورزی، از کاهش قیمت ۳ هزار تومانی 
گوشت در بازار خبر داد و گفت: هم اکنون هر کیلو شقه گوسفندی بدون 
دنبه با نرخ ۹۰ تا ۹۱ هزار تومان به مغازه دار و ۹۸ تا ۱۰۰ هزار تومان به 

مصرف کننده عرضه می شود.
به گفته وی، با استمرار جلوگیری از خروج غیر قانونی دام از مرز های 

کشور پیش بینی می شود که روند کاهش قیمت در بازار استمرار یابد.
ملکی در واکنش به اظهارات مسئولان پیرامون صادرات دام زنده 
بیان کرد: با توجه به شرایط فعلی بازار چه دلیلی دارد که داشته های 
تنها  و  انجام دهیم  واردات  و در مقابل  را صادر کنیم  خوب خودمان 
افرادی که منفعتشان در واردات و صادرات است، چنین اظهاراتی را 

مطرح می کنند.
اینکه عرضه شقه  به  اشاره  با  اتحادیه گوشت گوسفندی  رئیس 
گوسفندی با نرخ ۱۱۰ تا ۱۲۰ هزار تومان در بازار صحت ندارد، گفت: 
هم اکنون هر کیلو شقه گوسفندی با نرخ ۹۸ تا ۱۰۰ هزار تومان، ران 
گوسفندی ۱۱۰ تا ۱۲۰ هزار تومان و سردست گوسفندی با نرخ ۱۰۸ تا 
۱۱۳ هزار تومان در خرده فروشی ها عرضه می شود و برخی افراد قضایا 
را از یکدیگر موشکافی نمی کنند و تنها اذعان می کنند که قیمت گوشت 
در بازار همچنان ۱۲۰ هزار تومان بوده و همچنان با ماه های قبل تفاوتی 

نداشته است.
وی با اشاره به اینکه بازار گوشت گوسفندی در رکود به سر می برد، 
بیان کرد: با توجه به شرایط مناسب عرضه، فروشندگان قصابی ها حداکثر 
روزانه ۲ تا ۳ لاشه می فروشند که با این وجود به دنبال سود های بالا 
نیستند و تنها ممکن است برخی فروشگاه ها که گوشت های لاکچری و 
خاص عرضه می کنند، سود های هنگفتی را از خریداران دریافت کنند، 
اما به طور کلی در مناطق جنوبی حتی فروشندگان پایین تر از نرخ های 
اعلامی به سبب رقابت با یکدیگر گوشت خود را به فروش می رسانند 
چرا که نگه داری آن مقرون به صرفه نیست و تنها افُت کیفیت را به 

همراه دارد.
ملکی از افُت مجدد قیمت دام زنده در بازار خبر داد و گفت: هم 
اکنون متوسط قیمت هر کیلو دام زنده در میادین ۴۰ تا ۴۳ هزار تومان 
است که با توجه به ازدیاد عرضه بیش از تقاضا و انباشتگی دام در واحد ها 

کمبودی در توزیع وجود ندارد.

رئیس سازمان امور مالیاتی: معافیت های مالیاتی باید محدود شود

فرار مالیاتی میلیاردرها

معاون وزیر صنعت: 

سهم بخش معدن در صادرات به ۳۳ درصد رسید

افُت لاک پشتی قیمت گوشت با وجود ازدیاد دام در بازار

خانوارهای 
جدید 
مشمول 
قطع یارانه 
نقدی 
شناسایی 
شدند

از  بودجه،  ۱۴قانون  تبصره  اجرایی  ستاد  سخنگوی 
شناسایی خانوارهای جدید مشمول قطع یارانه نقدی خبر 
داد و گفت: یارانه نقدی خانوارهایی که به اشتباه قطع شده 

بود، به صورت یکجا به حساب شان واریز می شود.
دقت  در  اینکه  به  توجه  با  گفت:   ، میرزایی  حسین 
شناسایی وضعیت مالی خانوارها، حساسیت ویژه ای وجود 
دارد، علاوه بر استفاده از پایگاه اطلاعات رفاه ایرانیان، در حال 
تلاش برای توسعه شناسایی وسع مالی اشخاص حقیقی از 
طریق دسترسی به سامانه های مرتبط با اشخاص حقوقی در 

وزارت صمت هستیم.
وی ادامه داد: در همین زمینه، تفاهم نامه ای با وزارت 
صنعت، معدن و تجارت نهایی شده تا پس از انعقاد آن، از 
ظرفیت سامانه رتبه بندی اشخاص حقوقی استفاده کنیم؛ 
به عنوان عضو  طبیعتا ممکن است یک شخص حقیقی، 
هیأت مدیره در شرکتی فعالیت داشته باشد که این اطلاعات 
از طریق این سامانه قابل احصا خواهد بود، لذا برای اینکه 
بتوانیم وسع مالی اشخاص حقیقی را با دقت بالاتر شناسایی 

کنیم، اطلاعات این سامانه می تواند بسیار موثر واقع شود.
سخنگوی ستاد اجرایی تبصره ۱۴ بودجه، با بیان اینکه 

این آمادگی برای انعقاد هر چه سریعتر تفاهم نامه با وزارت 
صنعت، وجود دارد و به زودی اجرایی خواهد شد، درباره 
نقدی  یارانه  قطع  اعتراضات  به  رسیدگی  وضعیت  آخرین 
در شهریورماه گفت: بر اساس آمار، از کل خانوارهایی که 
یارانه آنها قطع شده فقط ۶.۷ درصد پس از مراجعه به دفتر 
پیشخوان و سپس ورود به سامانه »یارانه ۱۰« اعتراض خود 
را ثبت کردند که این درصد پایین، نشان دهنده دقت بالا در 

شناسایی خانوارهای پردرآمد است.
یارانه  به قطع  اعتراضات  اینکه  بر  تاکید  با  میرزایی 
درباره  است،  رسیده  پایان  به  تقریبا  شهریورماه،  نقدی 
مشکل  دلیل  به  که  خانوارهایی  یارانه  برقراری  وضعیت 
حساب بانکی آن ها، یارانه شان توسط سازمان هدفمندی 
برقراری  پیگیر  شدت  به  گفت:  نیز،  بود  نشده  واریز 
اغلب جزو  این گروه  این خانوارها هستیم؛ چراکه  یارانه 
 ۸۰ از  بیش  و  داشتند  قرار  درآمدی  پایین  دهک های 
ستاد  گویای  تلفن  سامانه  با  که  هایی  تماس  از  درصد 

اجرایی گرفته شود، مربوط به این افراد بود.
میرزایی با اشاره به اینکه سازمان هدفمندی با ارسال 
پیامک به این خانوارها اعلام کرده بود که به بانک مراجعه 

و حساب خود را اعلام کنند، گفت: ستاد اجرایی تبصره ۱۴ 
از مراجعه سرپرست  بود که بلافاصله پس  امر  این  پیگیر 
یارانه به حسابشان  بانک و اعلام حساب،  به  این خانوارها 
واریز شود که در نهایت، قرار شد سازمان هدفمندی، یارانه 
شهریورماه و مهرماه آنها را به صورت یکجا، به حسابشان 

واریز کند.
های  دهک  نقدی  یارانه  قطع  جدید  دور  درباره  وی 
درآمدی بالا گفت: در این خصوص خانوارها شناسایی شدند 
و آمادگی قطع یارانه نقدی آنها وجود دارد؛ اما منتظر تصمیم 
گیری و اعلام دولت در این زمینه هستیم و پس از فراهم 

شدن شرایط اطلاع رسانی خواهد شد.
سخنگوی ستاد اجرایی تبصره ۱۴ بودجه تاکید کرد: 
علیرغم آماده بودن همه شرایط برای اجرای تکلیف قانونی 
مجلس و حذف یارانه سه دهک بالای درآمدی، به جهت 
دقت  دائمی  بردن  بالا  جامعه،  در  موجود  حساسیت های 
شناسایی و جلب نظر موافق دستگاه های مختلف از جمله 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی نسبت به بالابودن دقت، 
نقدی خانوارهای مشمول  یارانه  به صورت »صدک«  فعلا 

حذف یارانه نقدی را حذف خواهیم کرد.


